
Referat møde Dansk skoleidræt kreds
Østjylland
Mandag den 7/2 - 2022

Onlinemøde
Link til mødet:

https://meet.google.com/dqe-yfne-xzt?pli=1&authuser=1
Deltagere: Peter, Rita, Ole, Charlotte og Sanne
Afbud: Kasper, Joan, Marius
Referent: Sanne              Ordstyrer: Peter

Dagsorden
1. Hvordan går det Runden

- Peter har fået nyt job på Ellevangskolen, stort tillykke :-)
2. Gennemgang og godkendelse af referat

- godkendt
3. Nyt fra Nyborg

▪ Kredsformandsmøde den 20/1
▪ Politisk fokus - lovkrav om 45 min. bevægelse pr. dag. 7/2 er

der møde med DGI og DIF om emnet i børne-unge ministeriet
▪ Der kommer til at mangle to nye HB medlemmer og en

supleant. Indstillinger skal sendes senest ⅓
▪ Snak om honorar og frikøb
▪ Resultatkontrakt:

1. 40 års jubilæum for Skolernes motionsdag. Dette skal
fejres. Sted: Fyn. Opfordre til at få skolerne til at tilmelde
sig på hjemmesiden. Send gerne billeder fra dagen.

2. Bevægelse i skoledagen. Der igangsættes en fælles
aktivitetsdatabase. På sigt skal ikke alt være gratis på
Nyborgs hjemmeside.

3. Vidensformidling - nyhedsmagasinet skæres ned til 2.
Der skal arbejdes mere på andre platforme.

4. Idrætsfaget - der kommer ny vejledning indenfor
kropsbasis.

5. Fagligt netværk - der kommer mere fokus på bevægelse
på skolerne, kurser og uddannelse. Der kommer en
undersøgelse.

6. Trivsels Kampagne - der kommer en trivselsdag med nyt
materiale og undersøgelse. Klassedysten kommer igen.

▪ DM for volley og basketball er aflyst. Vi afventer DM i
høvdingebold.

▪ Der mangler kreds til afholdelse af DM høvdingebold og
Skoleatletik 2023.

▪ kommunekontakter - der er afsendt mail ud til alle skolechefer
om kortlægning af Dansk Skoleidrætskommuner med

https://meet.google.com/dqe-yfne-xzt?pli=1&authuser=1


spørgeskema. Vi vil i kredsen kigge det igennem og tage
kontakt til kommunerne.

▪ Hvidbog - vi kigger på dokumentet og vil tage afsæt heri til at
lave vores egen.

▪ atletikmøde den 14/12
- skal tænkes anderledes. Ikke som hold, men som

klasse. DSØ har kørt med dette koncept længe. Der
laves forsøgsordning med det, og så implementeres det
nok. Ikke alle kredse var stemt for det.

4. Budget v. Rita
- alle skoler i Skanderborg, Favrskov, Norddjurs har betalt
- 6 privatskoler
- Bowcombat - problemer med levering og stand!! Mere om dette. Rita

er på sagen.
5. Stævner/Træf 2021/2022 - aktivitetsoversigt

▪ Høvdingebold
▪ Hvor mange kan vi få afviklet? Vi regner med at få afviklet 8

stævner
▪ På hjemmesiden kan ses datoer - og der kommer flere til (de

aflyste får nye datoer)
▪ Deadline for afholdte stævner: i løbet af marts (inden 30/3)
▪ kredsstævne: 30.marts i Hammel

▪ Dansedag
▪ oplæg v/ Charlotte. Se dokument
▪ Charlotte kigger på dokumentet igen, retter til og kommer med

forslag + kontakter Elise.
6. REP-møde

▪ Reklame. Hvor er det lagt op?
- Hjemmesiden, FB, Instagram, Ulf. Skal den sendes til alle

skolerne pr. mail? Rita sender til skolerne.
- Der er styr på kurset.
- Sanne laver beretning færdig. Laves færdig inden fredag.
- Alle retter til i aktivitetsoversigten
- virker tilmelding fra hjemmesiden, fx. til rep-møde og stævner?

Kasper vil du tjekke?
- Bestilling af mad? Bestiller Marius maden? Morgenmad og

frokost.
- Frist for tilmelding: 4/3 til Sanne

7. Arbejdsdag - Den 5/4 kl.8.30-16.00
▪ Er der fundet et sted? Knudhule.
▪ Peter laver forslag til andre datoer, da Ole ikke kan den 5/4.
▪ Hvad kan skolerne få for deres medlemskab?
▪ Større overblik over stævner
▪ Årshjul over bestyrelsesmøder, arbejdsopgaver
▪ GDPR

8. Evt.
▪ Julefrokost/forårsmiddag? - aftales på næste møde



▪ SUK Sydslesvig 2022, 8.-10.september

Dato for næste møde:
 16/3 efter rep.mødet.

Mvh
Sanne & Peter


